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Verbod op knalvuurwerk  -  Betwisting door federale overheid

In de plenaire vergadering van 8 januari 2020 besprak ik met de minister de beslissing 
van de Federale Regering om naar het Grondwettelijk Hof te trekken tegen het nieuwe 
Vlaamse decreet rond vuurwerk. De argumenten die door federaal minister Muylle 
worden aangehaald, zijn onder andere dat de nieuwe Vlaamse regelgeving zou 
neerkomen op een marktverbod en dat de draagwijdte te ver gaat. Zij volgt daarin de 
vuurwerksector, die reeds eerder een geding startte tegen het Vlaamse Vuurwerkdecreet.

Wat is de stand van zaken van de lopende procedures van de vuurwerkverkopers en 
federale overheid tegen het Vlaamse verbod op knalvuurwerk? Is er overleg geweest met 
een van deze partijen? Zo ja, met welk resultaat? Zo neen, is het wenselijk in dit overleg 
te voorzien?
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Momenteel worden de memories uitgewisseld volgens de kalender bepaald door het 
Grondwettelijk Hof.

Er is geen overleg geweest met de betrokken partijen. Er valt ook geen consensus te 
verwachten van een dergelijk overleg zodat dit weinig zin heeft.


